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Zwracam sig z uprzejm4 profb4 o ponotne rozpatrzenie mo2liwo(ci wykorzystania

wiat przystankowych j ako noCnik6w reklamowych.

Strategia rozwoju citylight6w w wiatach przystankowych w Polsce jest coraz bardziej

popularna. lnteraktywne wiaty przystankowe w wybranych lokalizacjach wyposaZone

w darmowe WiFi stanowi4 naturalny kierunek rozwoju miejskiej przestrzeni. Wpisuj4c sig

w przestrzeri publican4 mog4 byi niezwykle skutecznym i jednocze6nie przyjaznsm medium

zar6wno reklamowym jak i informaclnym Miast4 gwarantuj+c szerokie grono odbiorc6w.

Budowa systemu nowych wiat prowadzi do porz4dkowania przestrzeni miejskiej

poprzez udostgpnienie nowoczesnych powierzchni reklamowych.


